## 【濟世大樓】

濟世大樓建於民國 77 年 4 月 11 日,工程造價 118,000,000 元,地下 2 層,地上 9 層,由許常吉建築師事務所設計,潤泰營造股份有限 公司承作,大跨度採預力樑後拉法施工[11],於民國 79 年 5 月完工啟 用,後於民國 89 年 10 月辦理增建,由許常吉建築師事務所設計,聯安營造股份有限公司承作,合計總樓地面板 19,922.05 平方公尺〈約 6,574.93 坪〉,建築高度 41.4 公尺,共有客梯 2 台、貨梯 1台,地下 1~2 樓做為學生社團辦公室,1 樓做為學務處、學生會及體育中心辦公室使用,2~4F 做為教室使用,5~9 樓做為研究實驗室使用。

## [Chi Shih Building]

Construction on the Chi Shih Building began on April 11, 1988at a cost of NT\$118,000,000. It has two basement floors in addition to nine floors above ground. Designed by C.C. Hsu & Associates Architects and Engineers Office and built by RUENTEX Construction CO., LTD. using long-span construction with post-tensioned, pre-stressed concrete beams, the Chih Shih Building was completed in May 1990. In October 2000, the Chi Shih Building underwent additional construction, with the expansion designed by C.C. Hsu & Associates Architects and Engineers Office and built by Lian An Construction CO.,LTD. Today, it has a floor area of 19,922.05 square meters, standing 41.4 meters tall, and has two passenger and one freight elevators. The two basement floors contain student club offices, the first floor contains the Office of Student Affairs, Student Association Office, and Physical Education Center, the second to fourth floors contain classrooms, and the fifth to ninthfloors contain laboratories.